
ROMANIA
JUDETUL BRA$OV
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI DUMBRAVITA

Hot'iRAItEA nr.24.
din 2tt aprilie 2021

- privincl aprobarea procesului-verbsl al ;eclinlei anterioare a Consiliului Locol din datu de

31 martie 2021

Consiliul Local al comunei Dun-rbravita, Juclelr.rl Bragov, intrunit in gedin{a orclinari la data clc 2B

aprilie 2021
Avancl i, vedere proiectul cle hotdrire privincl aplobarea plocesului-verbal al qecltnlei anterioat'c a

Corrsiliului Local din data de 3l niartie20219i Raportul;

irrbazapreveclerilorart. 138,alin.(15)clino,U.G. nt'.57l2O19privindCodul achnir.ristrativ;

i, te,reir.rl art. 139, alin, (l), art, 196, alin, (1), lit. a din O.U'G. nr. 5112019 privind Coclul

aclrinistrativ:

IIOTARASTE:

Art.l.- Se aprobd procesul-verbal al qeclinlei anterioare a Consiliului Local din

clata de 3l rnarlie 2021, anex6 la prezenta hotdlAre,

Art.Z.- Cu ducerea la incleplinire a prezentei hotdr6ri se insdrcineazd Secretan"rl

general,

PITE$EDINTB DE $EDINT'A
Olaianog Valeri Avizat

Secretar general
Micu Costcl

7 n -\
----\_\_

I'rclcrln rc {lilu/cn/i r

!r) q d,,s Corsililrl ltcrl
urt !r dos. ColNlic l!,liriri

' ' , u los(rrul,r I'rcl!\r,LIi. Jr(kr,l 0,.$)v

l'r'czenta hot:illirc a fost t(loptatil ill $cdillta ditl (lnla dc 28 aprilic 2021,

plez.cnli (purticiparrli) qi l5 consilicri ill lutlc(ie,
crr rrll rrrrllriir tlc l5 votut.i PetrtIu, dirr rtunlr-trul total dc l5 corlsilicli



JUDETUL BRA$ov
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI DUMBRAVITA

Anexa
la H,C.L. nr.24 din28.04'2021

incheiat azi,31 martie 202r, cu ocaziaqeclinlei orclinare a consiliurui Local Dumbravi{a

$edi,!a ordi,ar[ a consiliului Locar Dumbrdvila a fost convocata de domnul prinrar Popa

zachtuprin Dispo zitria nr.70 din 24 nartre 2ozr,in confor,ritate cu prevederile art' 133, alin'

(l) qi art. l34,afin. (f ), lit. a din O.U.G . nr.5ll2O19 privind Codul adrr-rinistrativ'

in conformitate clr prevederile H.C.L. Dumbr^avi1a nr' 35 din 28 rnai 2020 privind

aprobarea rnodalitalii cle desf6$Lrrare a geclinlelor consiiiului Local gi a qedi.lelor pe cornisii

cle specialitate in perioada starii de aleita, s-a aprobat ca desli$urarea geclinlelor de lucru ale

consilitilui Local (gedinfe pe comisii cle specialitate, qedinfe ordinu.".Ei, gedinle extrao-rdinare)

sa aiba loc prin intermediul mrjloacelor ellctronice Eiieteroanelor mobile, pe toatd perioada in

care a fost instifuit6 starea de alerta, cu posibil itatea prelungirii, conform actelor normative

incidente.

$edinla s-a ciesf6qurat prin intermecliul mijloacelor electronice, respectiv aplicalia zoom'

La qedin!6 participa cei 15 consilieri locali' De asemenea participa primarul comunei'

domnul popa zachtu,secretarul generar a1 comunei, clornnur Micu costel, doamna cioldnel

Lenica, ;ef birou contabilitate, buget, impozite 9i taxe, doamna coconete Loredana' co,silier

juridic, clomnul Olaianoq Dan-Valerir'r'

Materialele gedinlei, respectiv Dispozilia -de 
convocare, convocatorul' Ref'eratele de

aprobare, nupouri.ie,'pioieciele cle hotaiare au fost transmise consilierilor locali prin e-mail'

pregedi,tele de gedin!6 prezint[ consilierilor rocali proiectul orcliner de zi, cuprins in

clispozilia cle convocare qi convocator, astfel:

1. Ilaport privind aprobarea pro..rutri-verbal al gedinlei anterioare a co.tsiliului Local din

data de i6 f"bruurie 2OZl, adoptarea Proiectului de hotdrAre;

2. Raport privind aprobarea num'rului qi a cuantumului burseror acordate clevilor din

ir-rv6!6nrantul preuniveisitar de stat in anur qcorar 2ozo-zoz1, semestrul I, adoptarea

Devizuluigeneralactualtzatpentrulucrareadeinvestilii
Ei satul Vladeni, juclelul Bragov", adoptarea Proiectultti de

hotdrdre;
4. Raport privind neasumarea responsabilitSfii organizarii Ei derulirrii procedr-rrilor de

atribnire a contractelor/acorduriror-cadrr"r pentru achizilio narea produselor aferente

progra,-rului pentru qcoli al Romaniei Ei a contractelor/acordurilor cadru de prestare a

serviciilor pentru derularea n-rds,rilor eclucative, la nivelul comr'rnei Dumbravila, Jude{ul

Braqov, pentrLr anii Ecola ri 2021-2022 Ei 2022-2023^, adoptarea Proiecfirlui de hotdrare;

5. Raport privincl desemnarearetpre:,zentan{ilor consiiiului Local al comunei Dumbrdvila in

cachul consiliului de administralie at unltalitor de invalamant clin comuna Dumbr[vi1a, -iudeltrl

Braqov, adoptarea Proiectului de hotarAre;

Proiectului de hotdrdre;
3. Raport Privind aProbarea

,,Canahzal'e comuna Dumbrdvila



l

6,Raporlprivinclaprobareaorganigrameiqiastattrluridefuncliipeanr'rl202|,
pentru personarul dil cadrur aparafurui a. ,p..ialitate ar primarului comunei Dumbr[vita,

iudelul 
-Brugor, 

adoptarea Proiectului de hotdrdre; rx-:-^^ -i ?-rr,n,rcereren c(
1 . Raport privind stabilirea de rrasuri pentru gospoclarirea qi infrumuse\area comunet

Dr-rmbr6vila, pentru anul2021, adoptarea Proiectului de hotarare;

8. Disculii 9i diverse.

D-na. costescu Anisia-Georgiana intreaba cle ce nu s-a addugat pe ordineadezi Proiectul

cle hotardre privi,d gestionare. o.i.rriior, pe care l-a clepus clansa, luna aceasta' Mai spune c5

a fbst trimis comisiiior de specialiiate gi nu apare pe ordinea de zi'

Dl, Olaianoq Valeriu silicitd domnului secretar sd rdpundd doamnei Costescu Anisia-

Georgiana.
Dr, Micu costel, secretar generar, spune c[ a primit proiectul de hotdrare gi acesta a fost

trans,is cornpartimentelor de resort pentru intocmirea Rapoarleror c1e 
lnegialitale_ 

Ei.pan[ la

clata convoczrrii nu am primit u..ri. rapoarte qi cli. aceast[ 
-cauzd 

domnul primar nu a introdus

pe orclinea de zi acest Proiect de hotdr6re' 
.-. ! ^^r-<^,-+i-"onrale o,rara a fost t

D_na. costescu Anisia-Georgiana intreab6 care sunt compartimentere carora a fost transmrs

Proiectul de hotdrAre' r y r.r.-^j^^r.r .r- hnrxr^r I biroului
Dl.MicuCostei,secretargeneral,spunec[ProiectuldehotdrAreafosttransmts

contabilitate, buget,, impozite qi tu^. 9i compartimerrtului juridic.

D-na. costescu Anisia-Georgiana cloreqte s6 ne spuna doamna contabil de ce nu este

suficient tirnp pentru analtzd' 
r-+*^^LX Aaax n^nX ln serlinta viit -rspuns,

D_na. costescu Anisia-Georgiana intreaba dac6 pan6la qedinla viitoare va avea un ri

pentru c6 sunt 30 zilealocate aclaugarii pe ordinea .de 
zi a Proiectelor de hot[rare'

D-na. ciolanel Lenica, ;ef birog contabilitate, buget, impozite 9i taxe spune c6 pana atunci

se va intocmi un punct de vedere' - -*,---r-x ^,, r ( r,nrrr rate de
Pregedintele cle qedinJd supune la vot qi se nprobi cu l5 voturi petltrtt' exprln

domnul ciola, Adrian-Mircea, do,-urul cioran 'fraian, cloamna costescu Anisia-Georgiana,

clo,-rnr,rl Ghimbaqan Adrian-cosmin, do,rnul Gramaia Dumitru Nectrlai, domnul GuEeila

Gheorghe, do,rnrr Macavei stetun-ivfihai, clo*rnur Negrei viorel-Lr'rcian, domnul olaianoq

valeriu, clomnul olaianoq Ionel, domnul oltean Nicolaeiilviu, do,rnul Schiopu Ioan, do,rnul

StAniloiu loan, domnul Sirirntu Viorel 9i clomnul $tefan Eugen' ordinea de zi'

in continuare se trece la punctul I clin orclinea d,c zi gi este invitat dl. primar s[ prezinte

Ilaportul gi Proiectul de hotdrAre, dupd care se trece la discu{ii 
nate de

Nemaifiind alte disculii ,. ,rp.,n. la vot 9i se aprob6 cu 15 voturi pentLu' exprll

cromnul Cioran Adrian-Mircea, domnul Ciolan Traian, doamna costescu Anisia-Georgiana,

c1o,rnu1 Ghimbaqan Aclrian-cosmin, domnur Gramacia Dumitru Neculai, do,rnul Guqeil[

Gheorghe, do,nnul Macavei $tefan-Mihai, domnul Negrei viorel-Lucian, dornnul olaianoq

Valeriu, domnul olaianog Ionel, domnul oitean Nicolae-Silviu, dom,ul Schiopu P?n, 
dot,uul

St.niloiu loan, domnul Strilrtu Viorel gi don-urul $tefan Eugen, HOTARAREA nr' 18 -

privi,cl aprobarea proces*lui-verbal ai qedi.lei aiterioare a co,siliului l'ocal din data

Raportul biroului contabilitate, buget, impozite 9i taxe'

b_nu, ciol6ne1 Lenica, Eef birou contabilitate, buget,

cle 26lebruarie 2021.
in continuare se trece la

prezinte RaPorlul 9i Proiectul

impozite gi taxe spune cd nu a fost

punctul urrndtor clin ordinea de zi 9i este invitat dl' plin-rar sd

de hotar6re, dupd care se trece la discufii'



Dl, primar spune cd av6nd in vedere'a,o.ndun entnl fEcut de comisiile de specialitate

nr. I qi 3, prin care s-a solicitat capentru cele dou6.meclii de 10 suma s[ fie m[rit[ de 1a 150

lei la 200 lei, pl-opune priectul de trotarare modificat cu amendamentul propus' Prezintd

t'T;:%fl,t##ficirian-cosmin 
spune c6 acest a,endament a venit clin partea co,risiei de

specialitate nr.2.
Dl. Strimtu Viorel spllne cd acelaqi

comisia de specialitate nt,2.
lucru clorea s6 spun6, c6 aceasta propunere a venit de la

fEcut aceeagi

aproba cu 15 voturi pentru' 
---^ 1^ ,.^+ ^r -o ^^,.^1.X nrr 1( rz^f rate de

Nemaifiind alte disculii Se supLlne la vot qi se aprobd cu 15 voturi pentru, exprln

clormrul ciolan Adrian-Mircea, clomnul Ciolan Tralan, doamna costescu Anisia-Georgiana,

clomrul Ghirnbdgan Adrian-cosmin, dornnul Grdmadd Dumitru Neculai, domnul Guqeila

Gheorghe, domnul Macavei $tefan-il4ihai, domnul Negrei Viorel-Lucian, domnul olaianoq

valeriu, domnul olaianoq Ionel, domnul Oitean Nicolae Silviu, domnul Schiopu Ioan, domnul

Staniloiu Ioan, domnul Strimtu Viorel 9i domn.ll $tefan Eugen, HOTARAREA nr' l9 -
privind aprobarea 'umirului 

qi ^ cua,tumurui burseror acordate elevilor din

irrvitirnf,ltul preuniversitar de stat in anul ;colar 2020-2021, semestrul I'""il';;;;i;;il 
se trece la punctul urmdtor clin orclinea de zi qi este invitat dl' primar sd

prczinte Raportul qi Proiecful de hotar6re, dupd care se trece la discu{ii'

Dl. Cu;eita Ghlorghe intreaba claci aceqti bani sunt din bugetul local'

Dl. prirnar spune ca banii sunt clin Devizul general al investiliei qi ludm banii din cei 100

mii lei de la capitolul Diverse gi neprevdzute, respectiv 37 mii lei pentru achizilionarea

terenului, Mai spune c6 sunt bani din bugetul local, dar in cadn-rl Devizr"rlui general'

DL Olaianog tonel intreabd cum stdm la ora actuald cu achizilionarea terenuir"ri'

Dl, primar spune ca dupd qedinJa de astdzi, dacd se voteazd, sdptdmAna viitoare mergem la

notarul public, facem antecontract cie vdnzate-ctrmpirare, avem banii in buget' facem plata qi

achiziliondmterenul. . p , r ^^.^
Dl, Strimtu Viorel il intreaba pe domnul primar, cand se va apuca firrna de construlrea

staliei de epurare, de la momentul achiziliondrii terenului.

Dl. primar spune c6 ieri s-a intrunii comisia speciala organtzatd la nivelul Agenliei de

Mediu, prin care toate institutriile au fost cliemate la dezbatete, astdzi sau mAine primim

a.urrlul pe care il public6mlaziar 9i care va sta 10 zile, iar apoi obline,r avizele de la Mediu

gi sda, Mai spr"rnl ca clupa oblinerea celor doud avize, se clepun la Consiliul Judelean pentru

oblinerea Autorizaliei de ionstruire final[ 9i apoi pot incepe lucrdrile'

Dl. Strimtu Vioiel spune cE va dura cel pulin o 1r"rn6 pdnd la inceperea lucrdrilor'

Dl. primat'spune cdlntre doua-trei saptdrnAni estimeazd dansul.

Dl. Ghirnbdqan Adrian-cosrnin spune cd s-a rnodificat legea privind cumprrarea terenurilor

clin extravilan qi este mult mai restrictivd gi sperd sd nu fie dificultali in achizitrionarea

terenului.
PrJZ in zona respectivS, pe

ne mai trebuie avrzul celor

la Direcfia Agricol6.
Dl. Strimtu Viorel spune cd vatrebui s[ facem gi o hotardre in Consiliul local'

Dl. primar Spune cd qi comisia de specialitate nr' I a fdcut aceea$l propunere'

Dl, Olaiar1og Vul"riu, pregedinte de geclin{a supune la vot amendamentul propus, care se

Dl, primar spune cd a g6sit qi varianta, repectiv realizarea unut

450b ,rp, .., destinalie speciald de stalie de epurare gi astfel nucei
de



Dl. primar raspunde da, in momentul in cale vom fr propretari pe acel teren'

Dl. schiopu Ioan spune c[ prim,ria nici nu are diepiul s[ cumpere teren extravilan qi

intreabd cum poate spune domnul primar c[ in cloua-trei saptamdni se apucd de const.-rclia

sta(iei de epurare, cand rearizareaunui pUZ dureazdcel pulin 7-8 luni. Mai spune cd nici nu se

poate pune terenul pe comuna Dumbravila, pan6 nu se 
-face prJZ-ul. Spune cd nici la anul nu

vom putea construi acoro, daca nu n" *rg.i,". Mai spune c6 domnul primar ar trebui sd vind

cu date exacte'

D1. $tefan Eugen spune c6 domnul primar trebuia s[ fac[ precizerea c6 in Devizul ge,eral

nLr era cuprinsa achrzi\iateren, era 0 qr ,tin aceastd cauzd s-a fdcut mutarea de la diverse Ei

neprevdzute.
Dr, primar spllne c6 in rnomentul in care s-a achizilionat acest teren prin hotdrArea

corrsiliului local, cu 15 vofuri, s-a specifi cat cdse cumpara 4500 mp de teren extravilan pentru

interes local, construirea unei stalii de epurare

Dl. Schiopu Ioan spune cd, Consiliui local c16 o hotardre, dar Prim6ria nu poate achiziliona

terenul.
D_na. costescu Anisia-Georgiana il intreaba pe domnul primar cflnd au inceput lucr[rile ,a

canalizare.
Dl. primar spune cd in 27 tulte 2019 '

D-na. Costescu Anisia-Georgiana intreaba care este termenul de predare'

Dl. primar spune c6 in ianuarie 2022, cu posibilitatea cle prelungire' Mai spune c6'

contractulafostprelungitpdndinanul2023'lunaoctombrie'
D-na. costescu Anisia-Georgiana spune cd nu s-a qtiut de la inceput c6 avem nevoie de o

stalie de epurare gi de aceea gi cheltuielile care trebuiau sd existe pentru cumpbrarea terenului

erau pe 0, ta rei culn ,u 
-exist6 

nici cheltuieri necesare pentru rerocarea sau protectia

utilitatiror, adic6 ne gandim in ulti*ra secunclir c6 rnai avem ceva de fbcut. Mai spune ca din

monrentul in care a inceput lucrarea de canarizare, respe ct. zT iulie 2ol9 qi pan[ acum noi

putea, s6 avem terenui intab,lat, pUZ-ul f6cut gi i,crarire inceput e, la momentul cand

trebuiau incepute, nu sd st6m acum gi sa aman'm 1ucr6ri1e pentru cd nu ne-am gindit la

anumite lucruri qi este evident ca nici in anul 2oz3 nu vor ft finalizate aceste lucriri' Mai

spune cd in proiectul de canalizare mai este prevazut Ei amenajarea drun-rurilor dupa lucrari qi

intreab' de ce nu se face acest rucru qi sunt risali oamenii in mbcirla de atdta timp 9i in proiect

esteprev6zvtcdtrebuiesdsepundpiatrd'pAndseasfalteaz6'
Dl. Schiopu Ioan spune c6 de t0 ani a cerut ca atunci c6nd se face o lucrare in comuna

Dunrbravila, gen ap6, gen canaltzare, sd facem proiectele in a$a fel incat s6 venim cu asfaltul

in spate, cum s-a frcut la RAqnov'

Dr. primar spune ca SF -ul pentru proiectur de canalizare a fost fbcut in anul 2017, intr-o

perioadd de 45 ,1i., in iulie arninceput gi in septembrie am depus proiectul la PNDL' Spune

ca inilial a fbst conceput ca stalia de epurare sd fie amprasaia ldnga terenul pe care l-am

cumpdrat noi, la momentul respectiv terenul pe care clot"am sd-l cump[r[m era al domnului

Stanci, Dan, ciar nu are Titiu a" frop.l"tate. Mai spune c6 a intrebat la OCPI dacd se poate

tace pe terenur respectiv qi sa-i dim i"r"n lui Stancitr Dan in a1t6 parte qi ne-au dat rdspunsul

c6 se poate. Mai spune cd anul trecut, c6nd am vrut s6-r intabur,m cei de la ocPI ne-au spus

cd 
^u 

se poate face intabulare pe prim'rie pentru c6, cornisia rocald de fond funciar nu a fost

parte, sd ceard terenur in an,1 199r gi atunci am gdsit vartanta, cu acordul proiectantuiui, sd

cunrpdrdm un teren in proprietatea Primariei'



Referitor ra refacerea drumurilor spune cf,la momentul acfual, contractul incheiat intre

prim[rie gi firma care rearizeazd cinarizareanu este fi nar\zat,$i n:, au nici o obligalie' noi am

solicitat ca unde sunt branqame,tele tEcute pentru canalizare gi pentru apd' si refac[

ot"il_::ltaostescu 
Anisia-Georgiana i1 inrreaba pe dom'ul prirnar de ce au fost oprite lucr,rile

\a canabzare qi la aP6'

D1. primar rpun. cd clin ca\zacondiliilol::t:: nefavorabil' ' nate cle

Nernaihind alte disculii se supune la vot qi se aproba cu 14 voturi pentru' exprlr

clom,ul ciola, Adrian-Mircea, domnul cioran rruiun, cl0amna costescu Anisia-Georgiana'

dou_rnr.rl Ghimbaqan Adrian-cor.nin, clomnul Gramaia Dumitru Neculai, domnul Gugeila

Gheorghe, do-',li 
-Macavei 

st"ra*ivrihui, do,rnui-ilgr"i viorel-Lucian, domnul olaianoq

valeriu, domnul ol,ianoq Ionel, domnri oltean xi.itu. Silviu, domnul Stdniloiu Ioan'

clomnul Strimtu Viorel, domnul $tefan Eugen 9i 1 ablinere' domnul Schiopu Ioan'

H.TARAREA ,r. 20 - privind uf.orro.ea.Dlvizurui ge.erar actualizat pentru lttcrarca

cle investi{ii ,,cana lizare.orrurru-Dumbrivi{a ;i satul itideni' jude(ul Braqov"'

in continuare se trece tu prn.iur urrnltor'di" ;;;i;ea cle zi qi este invitat dl' primar s6

prezinte Rapor.tul ii proi.r*l de hotardre, dup6 care se trece 1a discutii'

D_na. costescu Anisia-Georgiana intreab[ ce ne asumdm noi pentt'u elevii din Dumbrlvila

gi Vlaclenl, .a n, ne asumdm ni;i;, nu qti* cafi eievi sunt in ibandon qcolar' nu venim cu

solutii.
Dl. primar r6spunde cd ne-asum6m acordarea burselor de merit'^: 

lante. dacd nu i;'
Dl. olaianoq 1onel intreab' dacir elevii vor mai primi corn qi lapte, dacd nu iqi asumft

nimetri.
Dl. primar r,spunde da, se va otgafirzade c6tre consiliur Juclelean Bragov, la fel ca in

ultimii opt ani' 
-rro rricn,rii se s, aproba cu 15 voturi pentru, exprimate de

Nemaifiind alte disculii se supune lu lgt.$1 Y upt:'i::-':;:;""i,'iJ-rr-b,
do,_rnul Ciolan Adrian-Mircea, i"r"rr ciolan truiun, doamna costescu Anisia-Georglana'

dom'ul Ghimb,qan Adrian_cor*in, dornnul c*-uda Dumitru Necurai, domnul Guqeila

Gl_reorghe, domnur Macavei gtefan-il4ihai, do,rr,,i-N;;r.i Viorel-Lucian, domnul Oiaianoq

Valeriu, domnul olaianog lonel, Jo*rut ortean xrroru.iilviu, domnul Schiopu Ioan, domnul

Staniioiu roan, domnur Strimtu viorel gi domnul gtefan Eugen, uorAn'AREz\ 'r' 21 -

privi,cl ,r.ur,,rrrrea respo.sab,itd(ii orga,iz5rii qi derulirii procedurilor de atribuire a

co,tractelor/acordur.or.-caarr- p.ritru ichiziliono..u produseror aferente Programului

pertru gcoti ai nom^niei ;i a co.tracteror/acorclur,or caclru de prestare a serYiciilor

pentru derurarea rnisurilor educative, la ,iverur comu,ei Dumbrrvifa, Jude(ul Braqov'

ie,rt.u anii;colari202l-2022 qi 2022-2023' 
r orclinea de zi 9i este invitat c11.

In contrnuare se trece ru p*.tul urmator clin orclinea cle zi gi este invitat dl' prtmar sa

prezinte nuporirt ql rroiectul de hotardre, dup6 care se trece la disculii'

D_na. costescu Anisia-Georgiana spune ca in decernbri e 2020 a fost luatd o hotdrare in

cadrur Gradinilei cu program N-ormat qi s-a transmis cd reprezentaful din partea consiliului

rocar este domnur Guqeil[ Gheorghe qi c6 acear,a-inio* alie a fost transmisd de citre cineva

cli, prim'rie doamnei director qi intreabd cine a transmis aceastl informalie, dat fiind c6 acest

proiect de hotarare nu a fost pe ordinea de zi. Mui ,prn. c6 motivur pentru care a fost pus pe

orclinea de z\ acest Proiect de hotdrdre, este pt;l; ta u frt't dAnsa sesizare la Prefecturl'

p.nrru cd au fost incdlcate niqte prevederi legale'



Dl. primar spune Cd nu gtie cine atransmisaceastainformalie'

D-na. costescu Anisia-Georgiana doreqte s6 gtie clurata reprezentdrii consiiierilor locali in

consiliile de administralie,
Dl. primar rdspunde cd pe perioada intregului mandat, cu specifi ca\ta cd' Consiliul local

poate r.trug. oricand sprijinul acelui consilier'local.

D-na. Costescu Anisia-Georgiana spune cd aqa este qi firesc, a$a prevede legea'

Dr, Strimtu viorel spune ca qi aceasta prop,n... u pi..at de 1a comisia de specialttate nr' 2'

Dl. $tefan Eugen ii felicita pe noii consiieri care fac parte clin consiliile de administra{ie qi

ii roag6 pe cei cire fac parle din consiriul cle administrafie cle la gcol6, si facd ceva pentru

abandonul qcolar din comuna Du,rbr6vila, pentru c6 sunt mulli copii care nu merg la qcoal6,

s[ vin[ cu propLrneri ca aceqti copii sd frecventeze gcoala, penttu c6.ei sunt viitorul'

Dl. olaianog Ionel spune c6 cloar clasele primare qi claiele terminale merg fizicla qcoala Ei

c[ p[rin{ii ar trebui s6 fie mai interesa(i' 
,.^_^1^X a,r r ( r,nl . 

nate de
Nemaifiind alte disculii se supune la vot 9i se aprobd cu 15 vofurri penttu' exqrll

clormul Ciolan Adrian-M *cea, domn'l ciolan Tralan, doamna costescu A.isia-Georgiana,

domnur Ghi,rbagan Adrian-cosmin, domnul Gramacl[ Dumitru Neculai, domnul GuEeila

Gheorghe, domnul Macavei $tefan-i4ihai, clomnul Negrei viorel-Lucian, domnul oiaianoq

valeriu, domnul Olaianog Ionel, domnul oltean Nicolae-Silviu, clomnul Schiopr'r Ioan, don,nul

Staniloiu Ioan, domnul Strimtu Viorel qi domnul $tefan Eugen, HOTARAREA ttr' 22 -

privind desemnar ea reprezentan(ilor consiliului Local al comunei Dumbr[vi{a in cadrul

consiliului de administra(ie al unitifilor de invr(imint din comuna Durnbrivi(a, judeful

Braqov. . 1 ; ^: ^^+^ j-,,i+^r .ll h1.

i. continuare se trece la punctr,rr urmator din ordinea de zi gi este invitat dl. primar sa

prezinte l{apofiul gl froie.tul de hotdrdre, dupd care se trece la discr"rlii'

Dl. primar spune c6 in urma clisctrliilor pr'rrtate cu mare parte din consilierii locali'

propunerea dansurui in luna martie, f'a1i de ru,a februarie este c6 a renun{at la postul de

ad,rinistrator pubiic al uAT comuna Dr"rmbr[vila qi a decis infiinlarea, al6turi de postul de la

achizilii publice, cornpartimenturui achizilii publice, implementare qi derulare proiecte. Mai

spune c6, comisia de specialitate nr. 3 a clepus un amendament qi doregte sd citeasc[

amendamentul resPectiv'
D,, Stri,itu viorel spune ca dup6 ordonanla nr. 5J amendamentele sunt citite i, cadrul

geclinlei consiliului locil de cdtre preqedintele comisiei cle specialitate qi nu de cdtre domnul

primar.
DI. Ciolan Traian, pregedintele cotnisiei de specialitate nr' 3 citegte amendamentul depus'

Dr, Micu costel, secretar general, spune cd domnul preqedinte al comisiei de specialitate

nr. 3 trebuie s[ prezinte gi strucfura organigramei, propus[ in amendamentul depus'

Dl. olaianoE valeriu, pregedinte de 9.din1a, 'pt'nt 
c6 doamna costescu Anisia-Georgiana

este i,iliatoarea acestui amendament gi ca sir nu r-re blocdm, sd il susfi,a in Eedinf['

D-na, costescu Anisia-Georgiana prezintdlive, in direct, amendamentul depus'

D-na. Costescu Anisia-Georgiana intreaba cum este angajat domnul Constantin Valeriu'

Dl. primar rdspunde personal contractual'

D-na. costescu Anisia-Georgiana intreaba cum lucre azd acesta, 12 ote cu 24 sau este

angajat cu 8 ore ztlnt'c la Prirndrie'
-Ol. 

primar r6spunde ci este angalat 8 ore pezi'



D-na'CostescuAnisia-Georgianaintreabadece acesta nu este vdzut la muncd 9i este

angajat qi la o firrnE de pazd din Codlea'-p1 
primar spune .a nu a inleles cLtrn o comisie de specialitate poate propune un

amendament, fhrd s[ fie semnat de toatd comisia'

Dl. Olaianoq valeriu spune c5 9i o singurd persoaud poate s6 depund un amendametrt'

Dl, primar spune ca dbreqte sd faca tiei piecizari referitoare la acest amendament: Polilie

locald ra nivelul cornunei Dumbr[vi1a cu trei persoane nu se poate face li cd atunci cand a

depus prima data spre aprobare organigrama, in decursur lunii ianu arie, a solicitat un punct de

vedere cle la Curlea de conturi reieritir la postul de auditor pe care l-am scos la concurs in

anul 20 17, dar nu s-a prezentatnumeni. Mii spune cd in anul 2018 am avut o mdsurd de la

curlea de conturi prin care ne spunea c6 avem obligalia sd avem in organigrama un post de

auditor qi sd organizdm concurs. Spune referitor la cele trei post,ri depaznici, cd prin

amenclament praltic sunt concediaJi cei trei paznrct, nici mdcar nll au fost transferali 1a

Servicir,rl public cle salubrrzareqi gospocririre comunal[, astfel cd acegtia vor fi concedia(i cu

data de mAine.
D-na. costescu Anisia-Georgiana spune ca Polilia locald poate func{iona cu trei persoane,

recomandarea in lege fiind o p.rroun6 la o mie cle locuiiori, putem funcliona 9i cu trei

persoane, ciac6 achizilionam camere video qi polilia rocara s6 iqi facd treaba, Mai spune cd

desfiinlarea celor trei posturi de pazntc o sustrine 9i daca vor si lucreze in continuare in

prin-rdrie pot s6 se inscrlie la concuis gi sd lucreze mai cleparte pentru serviciul de salubritate'

Spu,e c6 Ia tura de noapte acegtia stau acas6 gi clorm in timpul serviviului, de ani de zile. Mai

spune cd clin momentul in care un deparlament nu este eficient, vorbind de banii oamenilor' nu

de firrna privata a domnului prirnar, nu poate s6 dea banii u,or angajali, cum doreqte dansul'

Dl, primar spune cd de *ain. cei trei paznicrvor fi concediali'

Dl. Schiopu loan spune cd domnul Valer Constantin poate sd lucreze in zece locuri' dacd

este capabil, atata tirnp cdt iqi face treaba la Primdria Dumbr[vi1a' Mai spune cd dansul de

r-nulte ori l-a vd,zutla ora zece Seara in canal 9i repara defectele la refeaua de apa'

D-na. costescu Anisia-Georgiana spLrne cd poate sd lucreze in zece locuri pe colaborare, iar

aici este angajat 8 ore qi trebuie sa presteze munca in acele ore, de la ora 8 la ora 16'

Dl. Schiopu loan spune cd defectele la apd nu se reparf, numai in cele opt ore'

D_na, costescu Anisia-Georgiana propun. s6 se facd contracte de colaborare qi sd se

plateasc[ omul respectiv pe intervenlie'

Dl. Stri,rtu viorel spune c6, consilierii care au fEcut parte gi clin consiliul local trecut Etiu

c6 aceastf, structur6 a primdriei, care a funclionat in ultirnii ani nu a fost cea mai bunS 9i c6

avem nevoie de o opti tlltzare a organigramei. Mai spune cd este clar cd sectoareie in care

avem deficienJe, sunt sectorul oeqeurltoi, de exemplu, unde Polilia 1oca16 care se dubleaza cu

pazntcli, nu au fost vdzuli la astfel de activitall la Serviciul voluntar pentru Situa{ii de

Urgen![ aveln o prob1em6, pentru cd este un singur post qi dacd acea persoand nu mai

rdspu,de in acea perioada, fiind in concecliu sau alte situalii, suntem descoperili qi acelaqi

lr_icru ii pute.r spune qi despre stare civila. Mai spune c6 dacd hotdram o orga'rigram'l astdzi,

r1e volll d.,ce cu .u put.., uri gi trebuie sf, fi,n atenli la propunerile pe care le facem Ei ce se

voteazd. Spune cd propunerea fEcutd de comisia de specialitate nt' 
-3, 

prin vocea consilierului

local Anisia Costescu este o propunere care aduce fr,rnclionalea Prim[riei mai aproape de

comunitate, mai aproape de om.



Dl. oltean Nicolae Silviu spune ca estemembru al comisiei de specialitate nr' 3 Ei

clisculiile avute in comisi. nu iu fost 1a fel cu propunerile venite pe hartie' Mai spune cd au

discutat despre cei trei pazntci, care s6 fie aduqi ra salubritate, nu sd se refacd toat6

organigrama.spunecdafostdeacords[aducemceitreipazmciprintranst::='i::]:britate'nu
sa fie clali afar6 gi dupa aceeasa ii reangaj6'r, dar pe hariie s-a venit cn o a1t5 orga'igramd, la

f-el ca gi in qedinla trecut6.

D_na, costescr.r Anisia-Georgiana spune c6 se poate rirodifica amendamentul gi sd spunem

c[ transferdm cei trei pazmci la sal,britut. qi se .erolva problema. Mai spune c6 propunerile

fbcute prin amendament au fost desfiinlarea ..to, croua posturi de la Polilia local[ Ei

infii,larea unui post la salubritate qi desfiiniarea celor trei posturi de paz,ic'

Dr. oltean Nicolae silviu intreaba ce rost are s6 desfiin16m posturile gi apoi sd reinfiintdt,t

'"t$:ii: costescu Anisia-Georgiana spune cd asa am.yl qi dornnul 1,.1'l:l^1t:*:tl1l:i
posturi de ra administrarea domeniuiri prulic qi privat 9i le-a pus ra poli{ia locala gi aqa a scrls

gi d6nsa in amendament, intocmai .u i.g.u, se desfiinl eazd cere trei posfuri gi se infiin{eaz6

inc6 un post la salubritate. Spune .a uqu u"r"ri, gi domnul primar in Referatul de aprobare'

Dl. $tefan Eugen spune c6 Polilia locala nu poate funiliona cu trei membri' Mai spune c6

in proiectul suslinut de usR ., pii"i,.-iu g.rtionarea deqeurilor sunt atribulii pentru Polilia

rocara. citeqte din proiectul de hot[rare respectiv, Prezi^t6 care sunt atribuliile poliligtilor

1ocali, din Legea poliliei locale. c., prlrir. la eficient rzareapoliliei locale spune cd in lege este

scris c6 la ,iverur fiecarei comune r,nc1e funclioneura notilia locala se organiz eazd o comisie

locald de ordine pubric6, prin hotdrarea consiiiutui rocal, cu rol consultativ, din care face parte

primarul, gefur poliliei locale qi trei consilieri locari. Spune c6 dac6 vrem s6-i punern la treaba

pe politriqti atunci sd facem vum spune legea' ^ ..+i^ r^^^rx o,o arrihrrtii in .iverse do
D_na. costescu Anisia_Georgilnu ,prin. ca polilia local, are atr.ibulii in diverse domenu qr

nu paznicii qi dac6 dorim ,a ar.- o porilie locar[ eficienta ar trebui si angajam tot poliligti

locali, nr.r alli doi paznici, care n, n.-u, aiuta cu nimic' st'1t 
:i-:11.'utttum 

cele cinci posturi

la Polilia locald 9i se va organizaconcurs penru cele doui p":l]]l vacante' facem qi o comisie

rocala c1e ordine public[ gi afunci lucr6m la eficien trzarea serrriciului, dar aducand cei doi

paznici de la administrarea domeririrl public ai privat la Polilia iocai6, nu ne ajut6 cu nimic'

D_na. costescu Anisia-Georgia,a prezintd ce a scris do,rnul primar in Proiectul de

1-rot6rare, au fbst clesfiinlat. aoria post'uri ftrnclii p,brice cle .execulie 
la Polilia locala Ei la

t,nc{ii contractuale au fost desfiinlate cloua postuii de muncitor calificat la compartin'rentul

adirni,istrarea domeniului public qi privat 9i dou6 posturi de pazntc din cad,-rl :::lu]''i"entul
adirninistrarea clomeniului p,blic ii prir", se clesfii,\eazd gi ie creeazd' do,d posturi de paznic

i' cadrul birourui polilia locar6, Spune c6 este .*u.i ce a icris d6nsa in Proiectul de hotdrare'

se desfiinleaza cele trei portuii de paznrc din cadrul comparlimentul adiministrarea

domeniului public qi privat gi se infiin\eazdincd un post la salubritate'

D1. Micu coster, secretar g"n.rur, ,pun. ca in proiectul c1e hotdrare propus de c6tre domr"rul

primar se desfiin \eazdca 9i post, cla, s" qi infiinle azd, asa cum Se observd in Statul de furrc{ii,

cele dou6 posturi care au u"nit ta noiilia loca16 nu sunt vacante, cum este prevazut in

anrendament, posfurile sunt ocupate cu alte funclii, iar in amendament scrie vacant'

D_na. costescu Anisia-Georgiunu spune cd ra salubritate in momentul de fa!6 sunt patru

locuri, dintre care cloud sunt vaJante Ei propunerea in amendament este sd mai vind un post,

tiind cinci gi trei vacante.



Dl. Micu costel, secretar general, spune c[ sunt trei posturi vacante, iar ceea ce a propus

clonrnul primar este c6 postuie nu se desfiinleazd, nu sunt vacante' .le 
sunt

D-na. costescu Anisia-Georgiuna spune ca a inleles c6 lrebur^a 
s6 scrie c6 posturt

cleja ocupate, dar c6 ra fel cum .r,. .^pircat in proilctur c1e hotarare, 1a fel a scris qi dansa itr

amendament.
Dl'primarspunec6prindesfiinlareacelortreiposturidepaznicvorbimdeconcediere

colectivd qi acest ir.tu este foarte important ]n 
C9d11 rnuncii' 

:ste tot
D-na. Costescu Anisia-Georgiuru intreaba dacd desfiinlarea a doud posturt nu <

concediere colectiv6'
Dl, primar spune cd a propus transformarea celor dou[ posturt' 

r scrie c[ se desfii
D_na. costescu Anisia-Georgiuru ,pune c6 in proiectur cle hot,rare scrie cd se desfri,!eazd'

Dl. prirna, ,pun. cd se 9i infiinleazd dou6 po"u'l ot po'nit la Polilia local6' Mai spune c6

in amenclament nu trebuia icris vacant, ci ocupat cu paznic.

Dl. Guqeild Gheorghe spune ca a iucrat cu doninul valer constantin 6 ani qi este foarte

nrullumit de acer om. Mal spune ; J'!Fa, ou*ini.6, noaptea' a parlicipat qi la incendii' la

ir_rurndalii, au fost zile in 
"uri 

ulucrat qi 16 ore pe zi clom}r] )/ale1 :pune 
c6 dupa cele opt ore

de serviciu, dacd omul vrea s6-gi ia qi alta t"'-'-.d, nupoli t':ltl:::1' fUoi spune cd de cate ori

am avut probleme la apitacesta , i"; prezent gi ca esie. un:* car1,i1l face treaba in totalitate'

Spune c6 nu a inleles nimic ain u*.raamentui delus cle c6tre comisia nr. 3 Ei cd se va abline

ra vot. Mai spune c6 undeva doamna Anisia avea dreptate, dar nu putem ldsa trei oameni {Erd

"'B:l? tTrl:::J1fi:il:JHl#r, spune c6 nu ar r6,r6ne 1616 serviciu, ar n transr-era{i la

salr.rbritate, s-a remediat aceast6 problern6'

Dl'GugeilaGheorghespunec6salubritateaofacetncuMdguraCodlea,artrebl..rilaSVSU
posturi, pentru ;;, iu..^qof.ri, nu avem oameni qi avem 'uitl 

incendii' mai ales prirndvara

gi toanna avetn ilcenclii c1e vegetalit, lu tu" chiar cu paznicii a fost de r-nulte ori'

Dl. Strimtu viorer spune c6 in momentul in care se propune un amendament Ei acesta trece

atu'rci se aprob, organigrama cu amendanrentul gi ir intreaba pe secretar, in cazul in care nu

trece amendame,tul ce se intdrnpra, in mod automat trece orgunigruma a$a cum a fost propusd

o'fi:ililltl'r,.,, 
secretar generar, spune c6 s_e s:p:ne], I:,:1;fr::::::i i::$T:]:

D-na,CostescuAnisia-GeorgianaSpul:c6sd'inleleagatolicolegiiacestamendament
presupune .u ..i'-,r.i paznici a! ta adhinistrarea domeniului public qi privat sd treacd la

sarubritate qi asta pentru ci in comisia nr. 3 au disc,tat c6 vo,r avea in viitor propriul serviciu

de salubritate qi atunci s6 menlinem aceqti purn:rio, ddndu-le de. munc6 la salubritate, pdnd

cind se va tace acel servi"l, a" gospo<ldrire localf i3 
,cadru|^Prirn6riei. 

Mai Spune c[ nu ar

ramane fEr6 locuri de munra, iairu a greqit in tabelul respectiv, pentru cd trebr"ria s6 scrie

ocupat gi repet, c6 aceqtia nu r6m6n frra loc de munca, se transtera toli paz.icii ia salubritate'

unde stdm foarle prost' - , - --r..-r r^^rro ^q, I 3 voturi
Dl. olaianoq valeriu supune 1a vot amenclamentul depus care se resplnge ct

pentru, exprimate de cloamna Costescu Anisia-Georgiana, domnul Macavei $tefan-Mihai,

clomnul Stri,-rtu viorel, 4 voturi contra, exprin-rate de io,r-rl Ciolan Adrian-Mircea, domnul

ciolan 
.l.raian, clornnul Negrei viorel-Lucian, do*nul $tefan Fugen qi 8 ablineri' domuul

Ghimbaqan Adrian-cosmin, domnul Gramada nrrit* Necurai, domnur Gugeiia Gheorgl-re'



cromnul or[ianoq Ionel, domnul olaianoE vareriu, domnul oltean Nicolae Silviu, domnul

Schiopu Ioan, domnul Staniioiu Ioan' 
^,-^l,x nrr 1o rrnrr rate de

Nernaifiind alte disculii se supune la vot gi se aprobd cu 10 voturi pentru, exprlm

domnul Ciolan Adrian-Mircea, domnul Ciolan Tralan, domnul Ghimb6gan Adrian-C,osmiu'

cron-rnur Gr6rnad6 Dumitru Neculai, domnul G,qeil[ Gheorghe, domnul Negrei viorel-

Lucian, domnul Oltean Nicolae Silvi,, do'rnul Schiopu Ioan, domnul Stdniloiu Ioan' domnul

$tefan Eugen, 4 voturi contra, explimate de tloamna Costescu Anisia-Georgiana' domnul

Macavei $tefan-Milrui, oo*nu-r olaiuno; vareriu, clomnul Strimtu viorel Ei 1 ablinere,

domnul oldianog Ionel, IIOTAI{ARBA nr. 23 - privind aprobarea organigramei qi a

staturui oe runciii pe anur zozr,,pentru personarur din cadrul aparatului de specialitate

al primarului comunei Dumbrlvi(a, jude{ul I}raqov'

in contir-ruare se trece Ia punctui uirnator din ordinea de zi qi este invitat dl' pli,rar sd

prezinte Rapofiul ql rroiectul de hotarare, dupa care se trece la discu{ii'

Dl. Oltean Nicolae Silviu doreqte s6 vin6 cu o preci zare ra faptul c6 s-au rnarit amenzile la

cine arunca gunoiii ra in Romdnia s-a schimbat legea 9i se pot co.nfisca utilajele'

Dl. primar spune c[ nu are 1eg6tur6 cu infrumuselarea comunei'

Dl. Gr.rqeila Gheorghe Spune c6 nu prea avem ce sd infrumuselirm, pent*r cd co*una este

sdpatd gi spune ca trebuie sa vina cei de ra canartzare, s6 pun6 piatra qi an,l acesta banii pentru

ininrmusefare s6-i ducem 1a alt capitol'

D-na. Costescu Anisia-Georgiana spune cd aplicarea legii pentru confiscarea

autovehiculelor se poate face gi dI catre porilia rocar6, in momentul in care sunt surprinse

persoane cd arunc[ deqeuri ile[ar, incliferent de natura deqeului. Mai spune cd s-a addugat la

articolul 6 obligalii gi r6spundeii pentru cetaleni printre care finalizarea construcliilor incepute

pe baza autorizaliilor eliberate in condiliile gr lennenele stabilite de acestea 9i daca omul

rin-rane frrd bani gi nu mai poate sd finalizeze construclia ce se intampla. Mai spune c6, de

fapt, uu sunt autoriza\ii eliberate'.ot.primarSpunec6propunenrinConsiliullocalgi

5OOo/o, dacd nu 11i repari fa\ada qi ca aceastS sancliune

cd acest Proiect de hot6rAre este votat an dup6 an,

inconjurata de gunoaie.

a fbst tot pus, nu s-a luat nici o mdsurd 9i nu mai

avea rost s[ fie Pe ordinea de zi'
Dl. strimtu viorel spune c6 acest Proiect cle hot6r6re care este propus de c6tre domnul

primar este un proiect ioarte bun, dar nu pentru colruna noastrd in acest moment' poate la

$elimbir, la Ciugud, in alte comune care sunt ptrse la punct' Mai spune cd noi nu pr"rtem prin

art, 9 care spune c6 pentru neindeprinirea obrgaliilor siabirite ra art.5 gi 6, care se refrerd la

obliga{iile qi atribuliile operatoriior locali, persoane juridice 9i persoanel or ftzice' s6 le

a,rencl,m c, niqte sume, pentru cd nu-qi curdJd ganlui din fala casei, care este inexistent,

pentru c6 1_am stricat tot noi cu lucr6rile, care s-au fdcut in comun6. Spune c6 dansul crede c6

domnul primar poate traiegte in alt6 comun6, ca s6 propuna ac,est Proiect de hotdrare 9i

co,silierii usR PLUS vor vota cu ablinere, pentru ca nu se indeplinesc, in condiliile actuale

care sunt in comun6.

m[rim taxele qi imPozitele Pdn6 la

este prevdzutd in Codul fiscal 9i s-a

votat,
D-na, Costescu Anisia-Georgiana spune

dar nu se face nimic Ai comuna noastrh este

Dl. Schiopu Ioan spLlne cd acest punct



,- ^^,^ ^..-^^io o '1e prev[zute de domnul
Dl,olaianoqValeriuspunecalacAtegunoaieavemgilaamenzt

prirnar, polilia ro.ura s-ar putea intreline silngura in u'ma amenzilor date sar'r ca s6-i stimulf,rn

am putea face ca un p'ottnt din amenzi s6 le revind lor'

Dl. Strimtu Viorel intreaba cum si dam procentaj din a'menzi la persoanele cale

amencleaz[, cdnd aceqtia cagtiga un salariu qi trebuie s[-Ei fac[ treaba'

Dl. Olaianog valeriu spune .a in iJ.. a'de ase face curafenie in comun6, de aceea a lEcut

aceastd ProPunere .te_r.rl

Dl. irimar spune c[ a intrat zilele trect'tte pe sl

interviu reahzat cu primarul de acolo, care spunea culTl

de acum. Spune .a'inttpand din anul 2005 9i pdni in

Primdriei din Ciugud qi a vlzut un

a ajuns Comuna Ciugucl ia curdlenia

onrt 2Ol3 a clat amendd la oricine'

"ts1;iit3;i?13;XTi'1tl*.lrgiana spune c6 anul ,,".11,:a:il-:-:li':l*,1"-::H:l primar

c1e ce nu d6 amenzi,acesta i-a rasf,.,ns ca este in .ur"purie electoral[ gi mai spune c[ Polilia

iocal[ a dat qapte amenzi' 
espinge cu 5 voturi pentru, exprimate de

Nemaifiind alte disculii se supune la vot Ql se resptg: :'^'^.:::,:'"i"1,""'-"i.i"L I
clomnul ciolan Traian, domnul cramaoa Dumitru Nec-ulai, domnul Negrei viorel-Lr"rclan'

donrnul oltean Nicolae Silviu, do,,'ul $tefan Eugen' 5 voturi c.ontra exprimate de dornnul

ciora. Adrian-Mircea, doamna corr.r., Anisiaieorgiana, domnul Guqeila Gheorghe'

do,rnul Macavei $tefan-Mihai, domnul Stri,rtu vror=r"gi 5 ablineri, domnul GhimbiEan

Adria'-cos*in, domnul olaianoq vareri,.r, domnur oldianoq lonel, domnul Schiopu Ioan'

cionrnul Staniloir"r loan, proiectul de hotirfire privind stabilirea de rnisuri peutru

gospod:irirea gi infrumusefarea comunei f)urnbrivi{a' pentru an-ul 2021'

rn contrnuare se trece la punctuiurrator din ordine a de zi', disculii qi diverse'

Dl. Strimtu viorel il intreaba ;; ;;,""u1 primar in ce stadiu sunt discr-rliile cu cei de la

lucrarea de canalizare qi de la 
'ucrarea 

cu apa, pentru cd trebuiau sd inceap. d ela inceputul

saptamanii trecute qi s6 n, ,puna domnul irimar c6 a fost timpul de vin6' c6 a ntns ' ca a

plouat, pentru cd ei anul trecut au rucrat qi putea., ,a rr.."ze gi in aceast, perioadd de doud

saptd,rani. rntreab' de ce nu se pietr*ieic toate,r,rarrt. din Dealul Frumos, aga cum le-a

pro*ris domnul primar acelor pJ-r"ur.. nomnutri viceprimar ii spune s6 nu mai mintd

populalia ca x sau y este de acord Sau nu, pentru cd i-au spus persoane clin Dealul Frumos cl

nu a vrut ,a f" pi.i*iascd strada' pentru cd a votat cu USR'

Dl. primar spune c6 a nins p?ra vinerea trec,.rta,-ieri s-au clus cinci magini de piatr. in

"BI]l'r$:Ti;'.',TJffi#ii:H,,,1u. jpyl,.^.,1 n, a {Ecut rererire ra cineva ei claca a rbcut

cineva o astfel de afirmalie nu este adevarata. Mai- rp,n" cd a dus piatrd qi s-a pus la rand pe

,iruAa gi c[ se lucra qi astizi cAnd a inceput gedinla'

Dl. $tefan Eugen spune c6 avand in veclere c6 a picat proiectur cu curalenia in conrun, ar fi

bine sd spun6 domnul primar .a.ra ,o, putea s6 inceapzr sa montam camere de luat vederi' care

ne ajut6 s6 menlinem curalenia. Mai,r_pu:.:1 ild;" 
s6 organizdmaceacomisie de ordine qi

clisciplin6 gi impreuna cu polilia 1oca16, s6 menlinem orclinea in comuna. Mai spune c6 ar dori

s6 infiin!6,, u""u comisie ,p.riuii;;;i* u'-at'Lu lucr6rilor in derulare' ca sd putem vedea

care este graficul lor, cum uo, ,alr"reze qi ce ii impiedicd sd meargd mai departe'



D,. Strimtu ViOrel spune cd domnur Eugen gtie fbarte bine c6 atr-rnci cand a avut loc

,ltima qedin[a, la inceputur lunii rnartie, cu reprezeniunrii rr*ei, proiectantul gi dirigintele de

qantier s_a spus cit dtaiitdomnul p;;;;pAn[ iu ,rariitri r,nii martie, nu vine cu avizele de la

sGA gi c1e ra Mediu, ei nu se apuca de rr"rcru in cornuna qi au trecut trei sdptdmdni in care nu s-

''';:1t;. costescu Anisia-Georgiana spune ca de 1 an qi jumdtate trebuia si avem aceste

AYIZE,

Dr. primar spune c6 au fost acizilionate in urm[ cu dou6 s6ptam0ni nigte camere video

pentru cere patru insure din comuna qi a comandr, n.rri,rl.clei.nregistrare, astdzi l-anr primit

;i astazi se va ,;;; la insura oi, flaa.ni gi maine la ceie clin Dumbravila. Mai spune cd

proiectul mare cu cele 16 camere ,u ,.ri spre aprobur., oupa aproba'ea bugetului local' Spune

c6 ieri, in data de 30 martie 202r aavut^loc q.oirr" t"misiei tehnice la Agenlia de Mediu'

nr^ine agteptam urirul c1e la sGA ii a. ru rrrr.oi, gi in rnomentr'rl in care le vom avea' tmpreuna

cu avizul de la .NAIR pentru iladeni, se clepu' qi oblinem.Autoriza{ia definitivd Ei dam

drumul la rucr6rile de cana rtzare,iar rucrarea la apd ur. tout. avizele, Ar'rtorizalie de construire

ii 'apia-a*;ttii[:,'$J['H::!:1:11; ca,,ere video sunt 1a dornnul primar in birou din

luna ianuarie.
Dr. ortean Nicorae Silvi, spune c6 s-a ciiscutat in gedinla _despre 

abandonul gcolar gi a

rucrat la qcolire de la Garcini, unde este cel ,ur ,nu.. abandon gcolar qi acolo profesorii

inrpreun6 cu primaria au fbcut *, f..ii., p,.11*e fri,reau, d' exemplu' mancare cei care

velleau la qcoar' gi putem propLlne ii noi un proiect prin care si-i stimulam pe coplll care vln

la gcoal[. Dornnulul viceprima, ii-trunrrrite ca ,air. .tte I aprilie qi parcurile nu s-au deschis

qi irebuiau sd fie gatala aceastd o16'

Dl. primar spune c[ se lucreazd la acestea 
,rn nrnicr..r nrivincl nrezentarea r

Dl. Oltea, Nicolae silviu dore,,ste s6 nrai propunem un proiect privind preze,tarea comunei'

curl va ardtacomuna i' c'liva ani,. Mai ipun. s6 se iaca rr"rcrlrile pentru infrumuse(area

comunei cu cei de la gospod[rire comLlnara Ei cu cei de la l-egea nr. 416 qi sa se numeascd o

persoan', .ur. ,a ,. oIup. de aceste lucruri Ei s6 ne aciuc, ra cunoqtinla ,a s,rqitul lur"rii ce s-a

reartzat.Mai spune c6 ar trebui urrrurtinnati qi o autoutilritar' de 3,5 tone ca sd putem duce

'.,;lT;*'r$:*t:;i,frfi, cu trei ani am avut un proiect "copiii din Dumbravila pentru

viitor,,, in care cofinanlarea primar.iei a fost de 70 mii Euro gi statul norvegian a venit cu cota

parte qi timp de- trei ani elevii au primit o masd "'i;;' "'u "n 
un after school 9i trei ani de zile

unii angajali ai qcolii, au fost 1r;;Ti i' cadllptoittu'r'i' Referitor la gospod[rire comunal[

spLrnc c6 este perfect de acord t ii de un .,] li ciou6 luni aEteptan-r ca Sc Dumbrava s6 fie

fr"rnclionar. qi s6 putem face saiubritatea, apa qi ;;;;.i;1 in'_.aayr aceleiaEi fi.r-re qi atunci

putem princle qi toate m,surire p. .or. re avem in planul de m,suri pentru infrumuselare' s' le

*tli.to?rl'#Klfi,* 
S,viu spune c6 firma. esre funcfionard, noi agteptdrn aprobarea de la

Agenlia de Mediu qi se pot ru....urgujdri1e, chiar iyaa^cum n, lll:'" aduna gunoiul'

D1. prirnar spune c6 noi tr.rroi.ia fim acreclitaqi s[ facem servicii de sarubritate' Mai spune

ci a, acroptat Ei o hot6r dre aconriHur,i local prin 
"ur" 

s-a aprobat delegarea serviciului' pi,rir

1a momeniul in care primim autorizalia'



Dl. Olaianoq lonel spune cd un-grup c1e cetalenl din parohie au depus la Primarie o cerere

prin care solicit[;;il;. rucruri, cTt.qi. aceasta..r.r..intreabd ce mai este cu tabletele de la

gooa16, pentru .a u rort intrebat i."ririr p6rin!i, ui-.aro, copii se descurc[ mai greu de pe

telefoane. Domnului viceprimar ii transmite sd .ontinr. pe sirazi cu irnpietruirea acolo unde

r'"f?;har 
intreaba ce nr,rm[r c1e inregistrare are.adresa prezenrard'

Dl. Olaianog lonel spune .a ur.'ru*zril nzl din 31 martie 2021' de astazi'

Dl. primar spune c6 nu a v6zut_o, f,rind depus.a. ast'tzt,Mai spune c6 in propunerea de buget

este prevdzut[ gi parcarea d: p.. rt.uou v6ii, ,iaui i. sprr3in, reabilitare strada vaii' partea

st0ng6, spre casa .ece gi impietruire ,u, ,a .*iin,r.* ,rirr,ri ia cimitir la zahatna' Referitor la

tabrete, procedura este la Bucureqti gi aqteptam ca nrajoritatea gcolilor, sd fim chema{i sl

"""**;s:'J[','*'lxffl5Jl,:;1['ii'ili]!p'^ pe clomnur primar dacd mai poate minli'

pentru c6 dansa a cerut un punct al*,r...9. lu 
Apu, prin care ::Lt 

tu se transnrit, care este

situa{ia .u u.rtorirur"u firmei cle gospoa'rire rocara qi s-a comuttut c[ in anul 2020' luna

aprilie, dAnqii u, ."rut anumite Eotu-tnte 9i din* 'pmil 
2O2O Primdria Dumbr.vila nu a

i.aintat acele documente c6tre u."u-inr,itr.r!ie qr piin u.*ur. ce autorizafie sa dea respectiva

institulie, pentru funclionare, cancl nu s-a f,cut ceea ce se cerea' Spune cd va posta si pe

Iracebook acel rdspuns, pentru a nlt mai fi rninlili in fa!a'

Dr. olaianoq vareriu, pregedinte de qedinfa, ,p.,n.'.ain codul aclministrativ scrie s[ nu ne

lignim. .ri+^* oX r.,xr- i :a, din centrul comunei qi

Dl'SchiopuloanSpunec6peviitors6lrrdrnincalculacoperll.(
, t3j 

i::# f,*':f*:f S.::Hi J.'.',H ii'p ro i ectu r b u g etu r u i r o c al p e anu r 292 t

pregedintele de qedin!6 .onrruiina,; ;1.*i i^ai 'i este epuizatd' nemaifiind alte disculii'

n-,.rr!u,regte 0"."ii", consilieri pentru participlie"qi 
-o..iura 

inchisa gedinla ordinard a

Consiliului Locai'
Drept pentru care s-a incheiat prezentul.proo,es-ve'bal in 2 exempiare, din care un exetnplar

ra dosarur qedinlei consiliul LJ; Dumbravita qi-un.^.,.,-,plar se inainteaz, 1a Institulia

Prefectului, Jude{ul BraEov'

Secretar general
Micu Costel

-
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